
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det ikke som lovet i maj er lykkedes for
politiet at standse den åbenlyse og uacceptable hashandel i Nørrebroparken,
der foregår til stor gene for borgerne i området.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20121, jf. REU
alm. del - samrådsspm. BS.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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